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PROTOKÓŁ Nr XX/08 

z obrad XX Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

odbytej w dniu  7 sierpnia 2008 roku 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Łowiczu ul. 3 Maja 7 

zwołanej w trybie art. 15 ust. 7 

ustawy o samorządzie powiatowym na wniosek  

Zarządu Powiatu Łowickiego 

Ustawowa liczba Radnych -21 

Radnych obecnych na Sesji – 19 

Lista obecności - /Zał. Nr 1/ 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XX Sesji Rady Powiatu Łowickiego.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Wnioski do porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu Łowickiego.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie włączenia III Liceum 

Ogólnokształcącego im. Kardynała Prymasa Stefana Wyszyńskiego 

do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Łowickiego na  2008 rok.  

7. Interpelacje, wolne wnioski, zapytania Radnych i sprawy różne.  

8. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 
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Ad pkt.1 

Otwarcie obrad XX Sesji Rady Powiatu Łowickiego  

Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego Marcin Kosiorek witając 

Radnych i zaproszonych gości otworzył XX Sesję Rady Powiatu Łowickiego.  

Ad pkt. 2  

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

W Sesji wzięło udział  19 Radnych, co stanowi  quorum, przy którym Rada 

może podejmować prawomocne decyzje.  

Ad pkt.3 

Wnioski do porządku obrad.  

Starosta Łowicki Janusz Michalak powiedział, iż wnioskuje o wprowadzenie 

do porządku obrad pkt. - Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie 

zatwierdzenia projektu UMIEM WIĘCEJ w ramach Poddziałania 7.1.2  

w ramach Priorytetu VII programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 

Radni w głosowaniu jawnym/w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, 

nieobecni Radni Mieczysław Szymajda, Zofia Rogowska - Tylman/. 

za -   19 

przeciw –   0 

wstrzymało się - 0 

przyjęli uchwałę zmieniony porządek obrad XX Sesji RPŁ.  

Radny Michał Śliwiński powiedział, że chciałby, by sprawozdanie z prac ZPŁ 

oraz Przewodniczącego RPŁ znalazło się w porządku obrad również sesji 

nadzwyczajnej.  

Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie obrad XX Sesji Rady Powiatu Łowickiego.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Wnioski do porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu Łowickiego.  
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie włączenia III Liceum 

Ogólnokształcącego im. Kardynała Prymasa Stefana Wyszyńskiego 

do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Łowickiego na  2008 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie zatwierdzenia 

projektu UMIEM WIĘCEJ w ramach Poddziałania 7.1.2 w ramach 

Priorytetu VII programu Operacyjnego kapitał Ludzki 2007-2013 

8. Interpelacje, wolne wnioski, zapytania Radnych i sprawy różne.  

9. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Ad pkt. 4 

Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu Łowickiego  

Radni po zapoznaniu się z protokołem z poprzedniego posiedzenia  

w głosowaniu jawnym/w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, nieobecni 

Radni Mieczysław Szymajda, Zofia Rogowska - Tylman/ 

za -   19 

przeciw –   0 

wstrzymało się - 0 

przyjęli protokół z XIX Sesji Rady Powiatu Łowickiego. Uwag nie 

zgłoszono.  

 

Ad pkt. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie włączenia III Liceum 

Ogólnokształcącego im. Kardynała Prymasa Stefana Wyszyńskiego do 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu.  

p.o. Dyrektora Wydz. EKS Izabela Pawluk przedstawiła projekt uchwały 

RPŁ w sprawie włączenia III Liceum Ogólnokształcącego im. Kardynała 

Prymasa Stefana Wyszyńskiego do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Tadeusza Kościuszki w 

Łowiczu. 
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Radny Eugeniusz Bobrowski powiedział, że wg niego powinna do projektu 

uchwały RPŁ zostać załączona uchwała Rady Pedagogicznej III LO dotycząca 

włączenia III LO do ZSP Nr 2 w Łowiczu.  

p.o. Dyrektora Wydz. EKS Izabela Pawluk odparła, że podstawą prawna  

w tej sytuacji jest fakt, czy włączenie III LO do ZSP Nr 2 w Łowiczu wpłynie 

na działalność ZSP Nr 2 w Łowiczu. Dodała, że na dzień 01.09.2008 r. 

większość nauczycieli z III LO w Łowiczu ma zapewnioną pracę, jedynie trzech 

nauczycieli w dalszym ciągu nie ma zatrudnienia i w związku z tym 

niezasadnym wydaje jej się, by w takim składzie Rada Pedagogiczna III LO 

zbierała się.  

Radny Michał Śliwiński powiedział, że jest zaniepokojony faktem, iż mimo 

deklaracji jakie padały na posiedzeniach komisji, iż prowadzone były rozmowy 

odnośnie włączenia III LO w Łowiczu do innej szkoły, na sesji RPŁ  nie ma 

przedstawicieli ani III LO w Łowiczu, ani też ZSP Nr 2 w Łowiczu. Zapytał,  

co stałoby się, gdyby RPŁ nie podjęła stosownej uchwały odnośnie włączenia 

III LO w Łowiczu do ZSP Nr 2 w Łowiczu?  

p.o. Dyrektora Wydz. EKS Izabela Pawluk odpowiedziała, iż wówczas III LO 

w Łowiczu pozostałoby w swoim dotychczasowym kształcie, przy czym | 

w przyszłym roku szkolnym pojawiłby się problem z organizacja matur. Dodała 

też, że nikt nie podjąłby się pełnienia obowiązków dyrektora III LO w Łowiczu.  

Starosta Janusz Michalak powiedział, że egzamin  maturalny uczniowie III 

LO w Łowiczu musieliby zdawać w innych szkołach i w związku z troską  

o uczniów klas 2 III LO w Łowiczu ZPŁ podjął decyzje o włączeniu III LO  

w Łowiczu do ZSP Nr 2 w Łowiczu. Da to czas na zaaklimatyzowanie się 

uczniów kl. 2 III LO w innej szkole – mówił.  

p.o. Dyrektora Wydz. EKS Izabela Pawluk dodała, że rodzice uczniów klas 2 

III LO w Łowiczu również chcieli, by ich dzieci kontynuowały naukę w innej 

szkole ale w swoim gronie.  

Radny Michał Śliwiński powiedział, że to tylko słowa a radni nauczeni 

współpracą z ZPŁ nie muszą w  nie wierzyć. Dodał, że do projektu uchwały 

powinny być dołączone opinie Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców, natomiast 

Radni otrzymali jedynie mikre uzasadnienie do uchwały.  

p.o. Dyrektora Wydz. EKS Izabela Pawluk odpowiedziała, że posiada 

uchwałę Rady rodziców ZSP nr 2 w Łowiczu. Dodała, że do 14 lipca tworzona 

była lista uczniów III LO, którzy deklarują chęć włączenia szkoły do ZSP NR 2 

w Łowiczu.  
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Radny Michał Śliwiński zapytał czemu Radni nie dostali tych materiałów?  

Radny Eugeniusz Bobrowski zapytał, ilu uczniów ogółem liczy obecnie III LO 

w Łowiczu?  

p.o. Dyrektora Wydz. EKS Izabela Pawluk odpowiedziała, że ok. 60 osób.  

Starosta Janusz Michalak powiedział, iż nie ma ustawowego obowiązku 

zapraszania na sesje w podobnych sytuacjach Rad Pedagogicznych, czy też Rad 

Rodziców. Dodał, iż w  związku z zamiarem włączenia III LO do innej szkoły 

ponadgimnazjalnej były organizowane spotkania i wówczas nikogo z Klubu 

PSL POROZUMIENIE na tych spotkaniach nie było.  

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży  

i Promocji – pozytywna.  

Radni w głosowaniu jawnym/w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, 

nieobecni Radni Mieczysław Szymajda, Zofia Rogowska - Tylman/ 

za -   10 

przeciw –   1 

wstrzymało się - 8 

przyjęli uchwałę RPŁ Nr XX/181/2008 w sprawie włączenia III Liceum 

Ogólnokształcącego im. Kardynała Prymasa Stefana Wyszyńskiego do 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu./ Zał. Nr 2/ 

Ad pkt. 6  

Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na  2008 rok 

Skarbnik Powiatu Łowickiego przedstawiła projekt uchwały RPŁ  

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łowickiego na  2008 rok 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna.  

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna.  
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Radni w głosowaniu jawnym/w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, 

nieobecni Radni Mieczysław Szymajda, Zofia Rogowska - Tylman/ 

za -   19 

przeciw –   0 

wstrzymało się - 0 

przyjęli uchwałę RPŁ Nr XX/182/2008 w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na  2008 rok / Zał. Nr 3/  

Przewodniczący RPŁ Marcin Kosiorek ogłosił przerwę w obradach XX 

Sesji RPŁ – godz. 10:40 

Przewodniczący RPŁ Marcin Kosiorek wznowił obrady XX Sesji RPŁ – 

godz. 10:45 

Ad pkt. 7  

Rozpatrzenie projektu uchwały RPŁ w sprawie zatwierdzenia projektu 

UMIEM WIĘCEJ w ramach Poddziałania 7.1.2 w ramach Priorytetu VII 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 

Starosta Łowicki Janusz Michalak przedstawił projekt projektu uchwały RPŁ 

w sprawie zatwierdzenia projektu UMIEM WIĘCEJ w ramach Poddziałania 

7.1.2 w ramach Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-

2013 

Radni w głosowaniu jawnym/w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych, 

nieobecni Radni Mieczysław Szymajda, Zofia Rogowska – Tylman, Paweł 

Bejda, Edward Chądzyński/ 

za -   17 

przeciw –   0 

wstrzymało się - 0 

przyjęli uchwałę RPŁ Nr XX/183/2008 w sprawie zatwierdzenia projektu 

UMIEM WIĘCEJ w ramach Poddziałania 7.1.2 w ramach Priorytetu VII 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013/ Zał. Nr 4/  
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Ad pkt. 8 

Interpelacje, wolne wnioski, zapytania Radnych i sprawy różne.  

Radny Jerzy Wolski poruszył sprawę remontu dróg krajowych np.  remontu 

drogi A-2, w sprawie której wójt Gminy Zduny już monitował do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w związku z natężeniem ruchu 

ciężarowych samochodów wożących materiały niezbędne podczas remontu  

po drogach powiatowych i gminnych.  

Starosta Janusz Michalak powiedział, że droga Traby – Skaratki została 

wyremontowana przez PZD, a na potrzeby remontu zakupiono destrukt.  

Radny Jerzy Wolski powiedział, że rozmawiał z Wojtek Gminy Zduny  

na temat worków do selektywnej zbiórki odpadów, które były dotąd 

dofinansowywane przez powiat łowicki. Nadmienił, iż koszt tego 

dofinansowania to ok. 3 600 zł. Zapytał, czemu w tym roku nie zaplanowano 

zakupu worków do selektywnej zbiórki odpadów w gminach?  

Starosta Janusz Michalak powiedział, że również jego wójtowie pytali o worki 

w związku z selektywną zbiórką odpadów. Dodał, ze pieniądze na ten cel 

pochodziły z PFOŚiGW i, że ówczesny Dyrektor Wydz. OS Ryszard Deluga niż 

zaproponował tego pkt. w programie na obecny rok, ponieważ Urzędy Gmin  

w niewłaściwy sposób wykazywały uzyskany efekt ekologiczny. Nadmienił,  

iż budżet PFOŚiGW będzie zmieniany, ponieważ przetarg na budowę 

oczyszczalni ścieków w Stanisławowie przyniósł oszczędności, także można 

powrócić do programu selektywnej zbiórki odpadów w gminach. Odnośnie 

stanu dróg powiatowych w związku z remontami dróg krajowych powiedział,  

iż był z Dyrektorem PZDiT na drogach i widział zniszczenia tym powodowane. 

Nadmienił, iż dobrze byłoby zapisywać nr rejestracyjne samochodów wożących 

materiały firm remontujących drogi krajowe. Kończąc powiedział, że Dyrektor 

PZDiT Andrzej Stajuda prowadzi rozmowy z Generalną Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad, by zrekompensowane zostały zniszczenia na drogach 

powiatowych.  

Radna Jolanta Kępka powiedziała, że chciałaby, aby w programie selektywnej 

zbiórki odpadów uwzględnione zostało również Miasto Łowicz.  

Radny Krzysztof Janicki powiedział, że zmiana oznakowania na ulicy od Św. 

Ducha do os. Dąbrowskiego nie była uzgadniana. Miasto może zmieniać 

oznakowanie jednak jedynie na własnych drogach, natomiast w tym przypadku 

powinno być to uzgodnione. Dodał, iż wg niego można było w inny sposób 

oznakować tą drogę, tak by nie utrudniać ruchu.  
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Radny Waldemar Wojciechowski powiedział, ze w związku z remontami 

wszystkie drogi powiatowe w obrębie gmin znajdujących się w sąsiedztwie 

„trasy Poznańskiej”  ulegają zniszczeniu i kwestia ta powinna być uzgodniona 

wcześniej z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad.  

Starosta Janusz Michalak powiedział, że w związku z organizacją tegorocznej 

Biesiady Łowickiej KPPSP wydała negatywna opinie co do stanu 

przeciwpożarowego na Skansenie w Marzycach. Dodał, iż Skansen nigdy nie 

został oddany do użytku i w związku z tym Biesiada w tym roku odbędzie się na 

Łowickich Błoniach.  

Radny Waldemar Wojciechowski zapytał, czy poprzednie imprezy na 

Skansenie odbywały się bez zezwoleń?  

Radny Michał Śliwiński powiedział, że obserwuje, iż wszystkie imprezy 

organizowane są w mieście, co dowodzi działań na rzecz promocji tylko miasta. 

Dodał, że na Skansenie była Biesiada z udziałem Prezydenta RP Aleksandra 

Kwaśniewskiego i nie sądzi, by BOR nie sprawdził, czy są stosowne zezwolenia 

na organizacje podobnych imprez.  

Członek ZPŁ Dariusz Kosmatka powiedział, ze nie wszystkie imprezy 

organizowane są w Łowiczu, bowiem Dożynki Powiatowe odbędą się  

w Kiernozi.  

Ad pkt. 9 

Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Łowickiego 

Marcin Kosiorek zamknął obrady  XX Sesji Rady Powiatu Łowickiego.  

 

Przewodniczący RPŁ 

/-/ Marcin Kosiorek 
 

 

Protokołowały: 

B. Prus – Miterka  

J. Idzikowska  


